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В данной статье рассматривается мирное урегулирование спора как одно из направ-
лений совершенствования гражданского процессуального законодательства в рамках 
проводимой судебной реформы. Автор анализирует задачи гражданского судопроизвод-
ства. Делается вывод о необходимости корректировки содержания статьи 2 Гражданского 
процессуального кодекса Российской Федерации с целью закрепления мирного урегули-
рования спора в качестве новой задачи, а также последствий ее решения. 
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This article considers the peaceful settlement of the dispute as one of the directions for

improving civil procedural legislation in the framework of the ongoing judicial reform. The author 

analyzes the tasks of civil proceedings. The conclusion is drawn that it is necessary to adjust the 

content of article 2 of Code of Civil Procedure of Russia in order to consolidate the peaceful 

settlement of the dispute as a new task, as well as the consequences of its solution.
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